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Rios vol arribar a l’entesa per al 
finançament de partits en breu

CONTROL DEL DINER PÚBLIC

E
l president del grup par-
lamentari socialdemòcra-
ta, David Rios, considera 
«fonamental» que els tres 

grups que seuen al Consell General 
arribin a una entesa per regular el 
finançament dels partits polítics i 
modificar el sistema actual de grups 
parlamentaris. Les tres formacions 
estudien aquest estiu un esborrany 
de llei i al setembre iniciaran «un 
procés de posada en comú», que 
hauria de culminar abans de final 
d’any, ja que hi ha una «certa pres-
sa» arran de les recomanacions fetes 
pel Greco en el seu darrer informe.

Per a Rios, en relació als par-
tits, les qüestions més importants 
són definir quines formacions te-
nen dret a una subvenció pública, 
d’on sortiria i quina quantitat seria; 
mentre que pel que fa als grups par-
lamentaris, considera que «més que 
limitar la quantitat actual, el que 
s’hauria de fer és limitar-ne l’ús» 
que se’n pot fer i establir un major 
control en la seva gestió. Si bé en el 
seu moment Ladislau Baró i Jaume 
Bartumeu ja van expressar la volun-
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El socialdemòcrata reclama més control sobre els diners que s’atorguen als grups parlamentaris

tat de poder arribar a un consens so-
bre la qüestió, Rios va explicar ahir 
a l’ANA que «és important decidir 
si els partits han de rebre finança-
ment públic, una premissa sobre la 
qual a priori tots estarien d’acord, i 

control en la comptabilitat dels par-
tits perquè hi hagi transparència i 
«el ciutadà tingui la confiança que 
els diners s’utilitzen correctament 
i sense abusos».

En relació a la modificació del fi-
nançament dels grups parlamenta-
ris plantejada arran dels fets succe-
ïts recentment dins del PS i que van 
donar lloc a la sortida de tres conse-
llers i la creació del grup mixt, Rios 
no descarta que la subvenció es pu-
gui reduir, però no és partidari de 
«limitar per limitar», ja que «el de-
bat no està en la quantitat de diners 
sinó en la qualitat dels treballs que 
poden fer els grups parlamentaris».

En aquest sentit, creu que les de-
cisions no s’han de prendre «en base 
als fets lamentables que han succe-
ït ara fa poc», sinó basant-se en el fet 
que el sistema de subvencions «ha 
de permetre que els grups tinguin 
suficient dotació per assegurar una 
qualitat en els treballs legislatius».
Per tant, des del PS són més partida-
ris de limitar l’ús que es fa dels di-
ners que reben els grups, clarificant 
millor amb què es poden gastar, i so-
bretot, «que els comptes estiguessin 
controlats i fossin més transparents 
de cara a la ciutadania». H.
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determinar quina quantitat, d’on 
sortiria i si les formacions haurien 
de tenir un mínim de vots o de re-
presentació per percebre la subven-
ció». A més, també considera prio-
ritari establir uns mecanismes de 


